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Lisää penkkejä Helsinkiin

Korona-kevään aikana moni helsinkiläinen on löytänyt kaupunkimme ihanat puistot ja ulkoilureitit. 
Kaupungin puistoissa ja ulkoilureittien varrella on kuitenkin harmillisen vähän penkkejä. Penkkien li-
sääminen lisää kaupungin viihtyvyyttä ja mahdollistaa kaupungin ulkoilualueiden paremman hyödyn-
tämisen. Penkeillä kaupunkilaiset voivat syödä jäätelöä, valvoa leikkiviä lapsiaan, lukea kirjaa ja viet-
tää aikaa. Penkit ovat oivallinen levähtää hetki, niin kaupungin vanhemmalle väestölle sekä niille, joil-
le pitempien matkojen käveleminen tuottaa hankaluuksia.

Me allekirjoittaneet valtuutetut edellytämme, että Helsingin kaupunki selvittää mihin puistoihin ja min-
kä ulkoilureittien varrelle Helsinkiin voidaan hankkia lisää penkkejä. 
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Hernberg Kaisa Nuorteva Johanna

Sydänmaa Johanna Harjanne Atte

Peltokorpi Terhi Laisaari Johanna

Månsson Björn Chydenius Jussi

Stranius Leo Said Ahmed Suldaan

Kari Emma Vanhanen Reetta

Vesikansa Sanna Holopainen Mari

Soininvaara Osmo Pasanen Amanda

Apter Ted Alametsä Alviina

Niinistö Jussi Aro Katju
.


